通告

因應新冠肺炎疫情影響,校園已使用網上教學,因而引至研究生/兼讀課程學生所購之預繳泊車券可能未有使用.

受影響之研究生/兼讀課程學生可申請退回預繳泊車券,取回預繳款項.請於預繳泊車券有效期前(30-09-2020星期三)向保安處申請,逾期將不接受辦理退款.

申請人請提供以下資料:

學生證號碼或駕駛執照號碼

- 1. 姓名
- 2. 車牌號碼
- 3. 聯絡電話
- 4. 課程完結日期
- 5. 剩餘泊車券號碼

請電郵到保安處(security office@cuhk.edu.hk) 以便處理.

中文大學保安處 二零二零年九月二十五日

Notice

Due to the impact of the epidemic (COVID-19) situation, the campus has already used online education, the prepaid parking coupons purchased by the post-graduate/part-time students may not be required to be used.

Post-graduate/part-time students can apply for refunding the prepaid parking coupons.

Please apply before the pre-paid coupon validity date on (30-9-2020 Wed), the refund application will not be accepted after the validity date.

Applicants please provide the following information:

- 1. Student ID number or Driving license number
- 2. Name of applicant
- 3. License plate number
- 4. Contact phone number
- 5. Course completed date
- 6. Number of remaining parking coupons

Please email to Security Office of CUHK (security_office@cuhk.edu.hk) for processing.

Security Office

CUHK

2020.09.25